
  

⁃ 21 august kl. 18.00 på taget.  
Henrik, Johnny, Gorm, Filip 

⁃ Porten: vi har fået lov til at etablere port af 
kommunen. Men den må ikke etableres, hvis den 
blokerer en brandvej. Christian (4B) har bedt om en 
afklaring hos kommunen. Når den er på plads, kan vi 
få sat gang i port-projektet. 


⁃ Nr. 17 har haft vandskade. KPC havde lavet rørføring, 
som havde lavet en skade. KPC har taget ansvaret og 
løst problemet. VVS-mand har i den forbindelse gjort 
opmærksom på problemer med rør, hvor messing og 
jern er ført sammen og vil slå sig løs fra hinanden på 
et tidspunkt.  Johnny kigger på det. 


⁃ Selskabsrummet: Kirsten Laugesen er ved at få 
undersøgt mulighed for at lydisolere rummet, så lyden 
holdes nede og akustikken bliver bedre. Lokalet kan 
ikke bruges til overnattende gæster, det tillader 
kommunen ikke. 


⁃ Mails: ville Michelle organisere? 


⁃ Gorm om ventilationsudvalg: Gorm har skrevet med 
udvalget, som har haft firmaer ud, som har giver 
tilbud på arbejdet. 


⁃ Vi skal have vasket og ordnet indgangspartier. Måske 
kan vinduesmanden giver dem en stor omgang. Filip 
skriver til Gårdmand Bjørn


⁃ Dørskilte og postkasser er der nu styr på. 


⁃ Sommerfest : 12 september : fællesspisning.


⁃ HTH : bestyrelsen rettet henvendelse, for der er blevet 
sendt billeder fra beboere, men HTH er ikke vendt 
tilbage. 


⁃ Indgangsdøre er blevet tjekket, men vi har ikke fået en 
tilbagemelding. Bestyrelsen rykker for et svar. 


 



  

⁃ Brandstatus: KPC går i gang og tjekker lejligheder i 
de kommende uger. Bestyrelsen minder folk om, at de 
skal være hjemme. 


⁃ Udvalgene er ikke klar til en ekstraordinær 
generalforsamling. 


⁃ Kajakker i kælderen skal fjernes. Filip skriver til dem 
fra bestyrelsen. 


Med venlig hilsen 
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